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      REPUBLIKA HRVATSKA 

ŠIBENSKO-KNINSKA ŽUPANIJA 

                   
     G R A D   Š I B E N I K  

 

Šibenik, 26. srpnja 2019. 
 

 

ČLANOVIMA POVJERENSTVA ZA PROVEDBU POSTUPKA JAVNOG 

PRIKUPLJANJA PONUDA ZA KUPNJU DIONICA HRVATSKOG 

NOGOMETNOG KLUBA ŠIBENIK S.D.D. 

 

 

PREDMET:  PROVEDBA POSTUPKA ZA KUPNJU DIONICA HRVATSKOG NOGOMETNOG KLUBA ŠIBENIK S.D.D. U VLASNIŠTVU 

GRADA ŠIBENIKA 

– odgovori na postavljene upite, dostavljaju se 

 

 

- Prvi set pitanja članova Povjerenstva za Grad Šibenik: 

 

 

Broj Zaprimljeni upit Odgovor 

1. 

 

Tko će i o čijem trošku održavati stadione (Stadion Šubićevac i stadion 

Ljubicu) nakon što novi vlasnik preuzme klub? 

 

 

Obveza redovnog održavanja stadiona je na budućem vlasniku o 

svom trošku. 
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Broj Zaprimljeni upit Odgovor 

2. Koji je vaš prvenstveni cilj prodaje nogometnog kluba? Ostvariti ulaganje u nogometni klub s tradicijom. 

3. Preuzima li kupac cjelokupne financijske obveze zatečene u klubu? 
Kupac preuzima cjelokupne financijske obveze zatečene u Klubu, 

ali i sva prava kao npr. prihode od prodaje igrača. 

4. 
Na koji način možete olakšati kupcu vođenje kluba u narednom 

petogodišnjem radu kluba? 
Grad će i dalje izdvajati redovna sredstva za omladinski pogon. 

5. 
Hoćete li i na koji način tražiti koncesijski obračun za korištenje gradske 

imovine? 

Nema obveza Kluba za korištenje gradske imovine jer je Klub 

dobio pravo igranja bez naknade. 

6. Što očekujete od ponuđača u svezi omladinskog pogona? Kvalitetan rad u omladinskom pogonu. 

7. 
Jeste li spremni sudjelovati u financiranju omladinskog pogona i na koji 

način? 
Grad će izdvajati redovna sredstva za omladinski pogon. 

8. 
Jeste li spremni za određeno razmjerno partnerstvo s ponuđačem u procesu 

stvaranja igrača za tržište? 

U osnovne djelatnosti lokalne samouprave ne spada stvaranje 

igrača za profesionalno nogometno tržište. 
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Broj Zaprimljeni upit Odgovor 

9. 
Dajete li prednost profesionalnom ili sportu za široke mase, omladini i 

rekreaciji odrasle populacije? 

U osnovne djelatnosti lokalne samouprave ne spada profesionalni 

sport. 

10. 

 

Jeste li spremni poduprijeti  ili čak potaknuti druge, alternativne sudionike 

koji bi se bavili rekreativnim nogometom za djecu i omladinu, u prvom 

redu osnovnoškolski i srednjoškolski nogomet i potaknuti održavanje 

natjecateljske gradske lige? 

 

Navedeno pitanje bi trebalo postaviti Zajednici sportova grada 

Šibenika. 

11. 
Podržavate li ili biste li sudjelovali u izgradnji đačkog sportskog doma za 

buduće sportaše raznih sportskih omladinskih škola? 

Treba prvenstveno utvrditi potrebu i investicijsku opravdanost 

ulaganja. 

12. 
Koliki je dug kluba prema gradskim tvrtkama (Vodovodu, Gradskom 

parkingu, Zelenom gradu...)? 

 

Osim obveze povrata Vodovodu i odvodnji d.o.o. Šibenik 

protestiranog iznosa jamstva za kredit u iznosu od 1.160.000,00 

kn, Klub nema nikakvih drugih dospjelih obveza prema gradskim 

tvrtkama. 

 

13. 
Koje su sve obveze kluba Gradu nakon prodaje s obzirom na korištenje 

gradske infrastrukture? 

Nema obveza Kluba za korištenje gradske imovine jer je Klub 

dobio pravo igranja bez naknade. 

14. Koliko koštaju obveze Grada na godišnjoj razini, a vezano za rad kluba? 

Grad izdvaja za omladinski pogon 1.050.000,00 kn godišnje, te 

preko Javne ustanove Športski objekti održava stadione u svom 

vlasništvu u iznosu oko 1.150.000,00 kn godišnje. 
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Broj Zaprimljeni upit Odgovor 

15. 
Da li će Grad imenovati svog predstavnika u Upravi ili Nadzornom odboru 

kluba? 

Moguće je, ali je malo vjerojatno da će suvlasnik od jedne dionice 

imati svog predstavnika. U svakom slučaju će Grad kao suvlasnik 

imati uvid u financijska i poslovna izvješća. 

16. 

Da li će se ubuduće naplaćivati klubu troškovi vode, struje i ostalih 

komunalija, kao i da li će se naplaćivati klubu korištenje infrastrukture u 

vlasništvu Grada? 

Da, razdvojit će se obveze Kluba i Javne ustanove Športski 

objekti. Nema obveza Kluba za korištenje gradske imovine jer je 

Klub dobio pravo igranja bez naknade. 

17. 
Čija je obveza održavanja stadiona i investicijsko ulaganje u stadion na 

Šubićevcu i Ljubici? 

 

Obveza redovnog održavanja stadiona je na budućem vlasniku, a 

investicijsko na Gradu, s tim da je što se tiče investicijskog 

ulaganja uvijek moguć i dogovor između Grada i Kluba na način 

da Klub uz suglasnost Grada investira u stadion o čemu bi se 

sastavio poseban ugovor. 

 

18. Što je sa mlađim kategorijama i tko će financirati rad tog pogona? 
Grad će izdvajati redovna sredstva za sufinanciranje omladinskog 

pogona. 

19. 
Da li će Gradsko vijeće i javnost biti upoznati sa sadržajem Ugovora o 

kupoprodaji prije potpisivanja Ugovora? 
Potpisani ugovor o kupoprodaji će biti javno dostupan na uvid. 
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- Drugi set pitanja članova Povjerenstva za ponuditelja – PARAMOUNT GRUPA d.o.o., Šibenik: 

 

 

Broj Zaprimljeni upit Odgovor 

1. 

 

Da li je novi vlasnik upoznat s navedenim troškovima i da li računa na 

usluge javne ustanove i na deset zaposlenih djelatnika koji su sad tamo 

zaposleni ili ima neke druge kombinacije po pitanju održavanja stadiona? 

 

 

Klub je zainteresiran da nastavi suradnju s Javnom ustanovom 

Športski objekti za održavanje igrališta, na način da sklope ugovor 

i da obje strane budu zadovoljne, druga je opcija da Klub zaposli 

svoje ljude za održavanje (rado bi se ponudilo postojećima) i treća 

opcija je da pronađe drugog vanjskog partnera. 

 

2. 
Da li se obvezujete na vraćanje postojećeg kredita kojem je trenutno jamac 

Grad Šibenik i Vodovod odvodnja? 

Kupovinom Kluba preuzimaju se sva prava i obveze Kluba, pa 

tako i Ugovor o kreditu između Grada i Kluba. 

3. 

 

Kakva su vam razmišljanja što se tiče postojećeg kadra tj. uprave, trenera, 

pomoćnog osoblja? Mislite li iste zadržati ili imate u planu dovođenje 

drugih? Te ako se odlučite na dovođenje novih, mislite li na zbrinjavanje 

postojećih trenera kojih trenutno ima 14 i zasad svi imaju neke prihode?! 

 

 

Svi koji žele imat će priliku ostati i raditi u Klubu. To se odnosi na 

sve postojeće kadrove, a s vremenom ćemo Klub nadograđivati u 

segmentima gdje bude potrebno kako bi brže napredovali 

(poglavito igrači i struka). 

 

Već smo rekli da klub želi brzo napredovanje tako da će biti 

dovoljno posla za postojeći trenerski kadar, uz uvjet da se 

prilagode novoj organizaciji rada. S druge strane bi trebali znati da 

je trenerski posao takav da se nikad ne raspakiravaju koferi. 

 

4. 

 

Kad mislite prezentirati plan razvoja HNK Šibenika te dinamiku ulaganja u 

isti? Imate li bar petogodišnji plan upravljanja s obzirom da današnji 

proračun kluba iznosi 5,7 milijuna kn te tim sredstvima klub egzistira u 2. 

ligi HNL-a?! Ako da, molim da nam isti dostavite! 

 

Plan razvoja za 5 godina...ovo je ipak sport...mi se nadamo da će 

klub ove godine ući u 1. HNL, ali ako ne uđe, nije isto.  

 

Uglavnom u narednom periodu će se uložiti znatno više sredstava 

nego dosad. 
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Broj Zaprimljeni upit Odgovor 

5. 
Vaš stav o školi nogometa te plan rada s obzirom da sad broji 280 djece u 

više kategorija.  

 

Svima nam je poznato da je škola nogometa posrnula i da su 

kadeti i stariji pioniri u sezoni 2018/2019. ispali iz HT Prve HNL-

a, a juniori odavno nisu članovi iste. 

Iz navedenog proizlazi da je Klub u dosta teškoj situaciji i da su 

potrebne korekcije u organizaciji. 

 

6. 
Vaš stav o infrastrukturi grada koju ćete konzumirat - stadion Šubićevac, 

Ljubica u Crnici. Upravna zgrada na Šubićevcu?  

 

Infrastruktura je za početak zadovoljavajuća, a nedostatke za 

dobivanje licence za 1. HNL trebamo rješavati odmah u narednom 

periodu.  

 

Klub će s Gradom otvoriti temu rekonstrukcije i dogradnje 

stadiona na Šubićevcu. 

 

7. Koji je vaš prvenstveni cilj kupovine nogometnog kluba? 

 

Investitor je zaljubljenik u sport, posebno u nogomet i već dulje 

vrijeme je u traženju nekog manjeg europskog kluba pogodnog za 

ulaganje i razvoj. Nakon Svjetskog prvenstva u Rusiji odlučio je 

definitivno da pronađe takav klub u Hrvatskoj, zbog kvalitete i 

karaktera igrača i struke. Prilikom njegove posjete Hrvatskoj prije 

par mjeseci prezentirani su mu neki klubovi između kojih i 

Šibenik, te je tako otpočela priča koja još uvijek traje i nadamo se 

sretnom završetku… 

 

8. Molim vas da predstavite vaš tim koji bi preuzeo vođenje kluba? 

 

S obzirom da još ne postoji nikakva odluka o prodaji Kluba, ne 

želimo izlaziti s nikakvim imenima. Želimo naglasiti da smo 

zainteresirani za nastavak suradnje sa postojećim vodstvom Kluba, 

ukoliko postignemo korektan dogovor. 
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Broj Zaprimljeni upit Odgovor 

9. 

 

Objasnite nam što vama znači stabilan nogometni klub? 

 

 

Klub koji se natječe u 1. HNL u svim kategorijama, gdje većina 

igrača seniorske ekipe dolazi iz omladinske škole, financijski 

stabilan (privlačan sponzorima, dobra gledanost i planska prodaja 

igrača). 

 

10. Preuzimate li cjelokupno financijsko zatečeno stanje kluba? 

 

Preuzimanjem Kluba, preuzimamo sva prava i obveze Kluba. 

 

11. Što očekujete od Grada Šibenika prilikom preuzimanja kluba? 

 

Daljnja suradnja na poziciji omladinske škole, te ostvarenje 

projekta rekonstrukcije stadiona prema europskim standardima. 

 

12. 

 

Iznesite poslovni plan za naredni petogodišnji period? 

 

U narednom periodu uložiti znatno više sredstava nego dosad. 

13. 

 

Što očekujete od Grada Šibenika u narednom periodu? 

 

Daljnja suradnja na poziciji omladinske škole, te ostvarenje 

projekta rekonstrukcije stadiona prema europskim standardima. 

14. Kako planirate organizirati omladinski pogon? 
Potrebne su korekcije u organizaciji i dodatne selekcije djece 

(dodatno uključivanje struke). 

15. 
Vidite li u radu omladinskog pogona mjesta za široki rad s djecom u 

rekreativnom obliku? 

 

 

Samim tim da je sad tu oko 300 djece mislimo da je uključen i 

rekreativni oblik, što je u redu ako djecu raduje jer ne mogu svi 

biti ekstra talenti…apsolutno podržavamo! 
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Broj Zaprimljeni upit Odgovor 

16. 

 

Očekujete li financijsku potporu Grada u radu omladinskog pogona i na 

koji način? 

 

Da, kao i dosad u sklopu proračunskih sredstava za sport preko 

Zajednice sportova, jer klub ne gubi ta prava promjenom 

vlasništva… 

17. 

 

Je ste li spremni za razmjerno partnerstvo s Gradom u procesu stvaranja 

igrača za tržište? 

 

Klub će biti otvoren za svaku suradnju s Gradom Šibenikom. 

18. 

 

Biste li podržali ili sudjelovali u izgradnji đačkog sportskog doma za svoje 

buduće članove omladinske škole? 

 

Mislimo da bi svaki sportski djelatnik podržao takav projekt pa i 

mi…kad bi se iznjedrio kvalitetan i realan projekt, svakako bi 

sudjelovali. 

19. 

 

Što će biti sa trenutno zaposlenima u HNK? 

 

Svi zaposlenici HNK Šibenik će ostati zaposlenici Kluba (koji 

žele). 

20. 

 

Da li će i u kojem roku biti izmirene obveze po kreditu, te jamstvu 

temeljem kojeg Vodovod i odvodnja platio dio obveza HNK? 

 

Sve prema postojećim ugovorima između Grada i Kluba. 

 


